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Horich Szilvia - gazdasdgi vezetd
Tiszai Arpad - Koltsegvetesi es Penziigyi Ugyosztaly - ilgyosztdlyvezeto
Borbas Gabriella - Gazddlkoddsi Ugyosztaly - ilgyosztdlyvezeto
Dr. Meszaros Zsolt - Beruhazasi, Kozbeszerzesi es Pdlydzati Iroda - kozbeszerzesi referens
Barta Ferenc - Foepitesz, Varosepiteszeti Iroda - irodavezeto
Bajusz Ferenc - Kdzteriilet-felugyeleti Ugyosztaly - Ugyosztalyvezeto
Dr. Korodi Eva - Hatdsdgi Ugyosztaly - ugyosztalyvezeto
Nemes Gabor Istvan - Humanszolgdltatdsi Ugyosztaly - Ugyosztalyvezeto
Dr. Bojsza Krisztina - Jogi iroda — irodavezeto
Dr. Kiss Eva - Jogi iroda - jogi referens
Nagy Ibolya - Csalddtdmogatdsi Iroda - irodavezeto
Marton Kovacs Zsuzsanna - Addiigyi Iroda - irodavezeto
Dr. Orgovanyi Andras - Belso Elldtdsi Iroda - irodavezeto
Czira Eva Mandula — Jogi es Szervezesi Ugyosztaly Szervezesi Iroda - irodavezeto
Bardovits Gabor - Kdzteriilet-felugyeleti Ugyosztaly Rendeszeti iroda - iroda-Zszolgdlatvezetd
Mlinarcsek Attilane - Szemelyugyi Iroda - irodavezeto
Nyeste Zsuzsanna - Anyakonyvi Iroda - irodavezeto
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Toth Csaba - Hatdsdgi Ugyosztdly Igazgatasi Iroda - irodavezetd
Hegyi Dora - Ugyviteli Iroda — irodavezetd
Kovacs Adam - Informatika - ASP ugyintezd
Dr. Printz Janos Karoly - Dr. Printz es Tdrsa Nemzetkozi Konyvvizsgdld Kft. - konyvvizsgdld 
Csendes Attilane - Jdzsefvdrosi Szocidlis Szolgaltatd es Gyermekjdleti Kozpont - gazdasdgi vezetd 
Koscsone Kolkopf Judit - Jdzsefvdrosi Egyesitett Bolcsodek - intezmenyvezeto 
Kozmane Szabo Edina - Jdzsefvdrosi Ovoddk - intezmenyvezetd-helyettes 
Lang Gabome - Jozsefvdrosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt. - gazdasdgi igazgato
Novaczki Eleonora - Jdzsefvdrosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt. - vagyongazdalkoddsi igazgato 
Sztanek Endre - Jozsefvdrosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt. - vdrosiizemeltetesi igazgato 
Magyar Balazs - Jdzsefvdrosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt. - parkoldsi igazgato 
Dr. Guth Csongor — Jdzsefvdrosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt. - irodavezetd
Csete Zoltan — Rev8 Zrt. - projektmenedzser

Satly Balazs
Jo napot kivanok. Tisztelettel koszontom Polgarmester urat, Alpolgarmester urat, a Bizottsag 
tagjait, az intezmenyvezetoinket, a Hivatal munkatarsait es mindenkit, aki figyelemmel kiseri 
munkankat. Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testulete Koltsegvetesi es 
Penzugyi Bizottsaganak 2022. evi 4. rendes uleset megnyitom. Kerem, kapcsoljak be 
szavazokesziilekeiket a letszam megallapitasa erdekeben. Koszonom szepen. Megallapitom, 
hogy jelen van 6 fd, a Bizottsag hatarozatkepes. Tavolmaradasat elore bejelentette Veres 
Gabor es Kiss Csilla bizottsagi tagok. A napirendi javaslattal kapcsolatban a kovetkezo 
kiegesziteseim lesznek. A II. 1. szamu eloterjesztes - ez a Koltsegvetes - potkezbesitesere 
februar 9-en kerult sor. A meghivoban szereplo cim a kovetkezore mddosul: ..Javaslat a 
Budapest Fovdros VIII. keriilet Jdzsefvdrosi Onkormanyzat 2022. evi koltsegveteserol szold 
onkormdnyzati rendelet elfogaddsdra es az ahhoz kapcsolddo dontesek meghozataldra ". Az 
eloterjesztes 7. szamu mellekletet, a konyvvizsgaloi jelentest februar 14-en kaptak meg 
potkezbesitessel. Arrol tajekoztatom Onoket, hogy a II. 3. szamu eloterjesztes - a 
polgarmesteri tajekoztato - 1. mellekletet cserelni kellett, ezt februar 10-en kaptak meg a 
tisztelt Bizottsag tagjai. Az a modosito javaslatom van a napirendhez, hogy a szokasainkkal 
ellentetben, ezuttal a II. blokkal kezdjuk a napirendi pontok targyalasat, tekintettel 
vendegeinkre. Igy ennek megfelelden az eloterjesztesek szamozasa, ahol II. volt, az I.-re 
valtozik, ahol I. volt, ott Il.-re valtozik. Ezekkel a modositasokkal egyutt, kerem a tisztelt 
Bizottsagot, hogy szavazzunk a napirendrol.

Megallapitom, hogy a Bizottsag 6 igen szavazattal, nem szavazat es tartozkodas nelkul a 
napirendi javaslatot elfogadta.

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiilete
Koltsegvetesi es Penzugyi Bizottsaganak 20/2022. (IL 14.) szamu hatarozata 

(6 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

a napirendrol

A Koltsegvetesi es Penzugyi Bizottsag ugy dont, hogy az alabbi napirendet fogadja el:
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Napirend

1. Kepviselo-testuleti eloterjesztesek velemenyezese
(irasbeli eloterjesztesek)

Nyilvanos eloterjesztesek

1. Javaslat a Budapest Fovaros VIII. kerulet Jdzsefvarosi Onkormanyzat 2022. evi 
koltsegveteserol szolo onkormanyzati rendelet elfogadasara es az ahhoz 
kapcsolodo dontesek meghozatalara
Eloterjesztd: Piko Andras — polgarmester

2. Javaslat a Budapest VIII. kerulet, Jozsef utca 55. szam alatti onkormanyzati 
tulajdonu epiilet udvaran 83,79 m2 teriilet gepkocsi-beallokent tortend 
hasznositasara
Eloterjeszlo: Kovacs Otto - a Jdzsefvarosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt. igazgatdsdgi elndke

3. Polgarmesteri tajekoztato a lejart hatarideju testuleti hatarozatok es a 
veszelyhelyzet idejen meghozott polgarmesteri dontesek vegrehajtasarol, az elozo 
iiles ota tett fontosabb intezkedesekrol, a jelentosebb esemenyekrol es az 
atmenetileg szabad penzeszkoz allomany lekoteserdl 
Eloterjeszto: Piko Andras -polgarmester

II. Atruhazott bizottsagi hataskdru eloterjesztesek
(irasbeli eloterjesztesek)

II/A. Nyilvanos eloterjesztesek

1. Beszamolo vagyonnyilatkozat-teteli kotelezettseg teljesiteserol 
Eloterjesztd: Sdtly Balazs - a Koltsegvetesi es Penzilgyi Bizottsdg elndke

2. Javaslat a „Kaptalanfiiredi gyermek- es utanpdtlastabor fejlesztese” cimu 
projekt soran felmeriilt beszerzesi eljaras lebonyolitasaval kapcsolatos BMSK- 
val kotendo szerzodes elfogadasara
Eloterjesztd: Sarkany Csilla — a Rev8 Zrt. vezerigazgatoja

3. Tajekoztatas az onkormanyzat folyamatban levo beszerzesi es kozbeszerzesi 
eljarasairol
Eloterjesztd: Borbas Gabriella - a Keruletgazddlkoddsi Ugyosztdly vezetoje

II/B. Zart eloterjesztesek

4. Javaslat szemelygepkocsi parkolasi potdij-tartozas 50%-anak elengedesevel 
kapcsolatos dbntes meghozatalara
Eloterjesztd: Magyar Balazs - a Jdzsefvarosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt. parkolasi igazgatoja

5. Javaslat „Budapest Fovaros VIII. keriiletenek teriileten uzemeld terfigyelo 
rendszer kameracserei, karbantartasi es hibajavitasi munkai” targyii 
kozbeszerzesi eljaras eredmenyenek megallapitasara
Eloterjesztd: Borbas Gabriella - a Keruletgazddlkoddsi Ugyosztdly vezetoje

6. Javaslat „J6zsefvaros Onkormanyzat tulajdonaban es kezeleseben allo utpalyak, 
jardaszakaszok es hozzatartozd utszegelyek Javitasa, karbantartasa” targyu 
kozbeszerzesi eljaras meginditasara
Eloterjesztd: Borbas Gabriella ~ a Keruletgazddlkoddsi Ugyosztdly vezetoje
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L Kepviselo-testuleti eldterjesztesek velemenyezese

Tematikai blokk szavazasa

Satly Balazs
Soron kovetkezik a kepviselo-testuleti eldterjesztesek velemenyezese. A Bizottsag tagjainak 
lehetosege van kikemi. En ki szeretnem kemi az l-est, a koltsegvetesi javaslatot. Kerdezem, 
hogy van-e mas kikeresi igeny a bizottsagi tagok reszerol. Ugy latom, hogy nincsen, igy a 
blokkban maradt 2. es 3. szamu eloterjesztesrol egyben szavazunk, hogy javasolja a Bizottsag 
a Kepviseld-testiiletnek azok megtargyalasat. Kerem, szavazzunk most.

Megallapitom, hogy a Bizottsag 6 igen szavazattal, nem szavazat es tartozkodas nelkiil a 
hatarozati javaslatokat elfogadta.

Napirend 1.1. pontja: kiilbn targyalasra kikertek

Napirend 1.2. pontja: Javaslat a Budapest VIII. keriilet, Jozsef utca 55. szam alatti 
onkormanyzati tulajdonu epiilet udvaran 83,79 m2 teriilet gepkocsi-beallokent torteno 
hasznositasara
Eldterjesztd: Kovacs Otto - a Jozsefvarosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt. igazgatdsdgi elndke

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiilete
Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsaganak 21/2022. (II. 14.) szamu hatarozata 

(6 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)
(Tematikai blokkban tortent a szavazds)

A Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsag, ugy dont, hogy javasolja a Kepviseld-testiiletnek az 
eloterjesztes megtargyalasat es elfogadasat.

Felelos: polgarmester
Hatarido: a Kepviselo-testiilet 2022. februar 17-i ulese

A dontes vegrehajtasat vegzd szervezeti egyseg: Jozsefvarosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt.

Napirend 1.3. pontja: Polgarmesteri tajekoztato a lejart hatarideju testuleti hatarozatok 
es a veszelyhelyzet idejen meghozott polgarmesteri dbntesek vegrehajtasarol, az elozo 
ules ota tett fontosabb intezkedesekrol, a jelentosebb esemenyekrol es az atmenetileg 
szabad penzeszkdz allomany lekoteserol
Eldterjesztd: Piko Andras - polgarmester

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiilete
Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsaganak 22/2022. (IL 14.) szamu hatarozata 

(6 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)
(Tematikai blokkban tortent a szavazds)
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A Koltsegvetesi es Penztigyi Bizottsag, ugy dont, hogy javasolja a Kepviselo-testuletnek az 
eldterjesztes megtargyalasat, a tajekoztato tudomasulvetelet.

Felelds: polgarmester
Hataridd: a Kepviseld-testiilet 2022. februar 17-i ulese

A dontes vcgrehajtasat vegzd szervezeti egyseg: Jogi es Szervezesi Ugyosztaly Szervezesi Iroda

Kiilon targyalt napirendi pont

Napirend 1.1. pontja: Javaslat a Budapest Fovaros VIII. keriilet Jdzsefvarosi 
Onkormanyzat 2022. evi koltsegveteserol szolo onkormanyzati rendelet elfogadasara es 
az ahhoz kapcsolodo dontesek meghozatalara
Eloterjeszto: Piko Andras -polgarmester

Satly Balazs
Soron kovetkezik az I. 1. szamu eldterjesztes targyalasa. Meg is adorn Polgarmester urnak a 
szdt mint eloterjeszto.

Pik6 Andras
Tisztelt Bizottsag. koszonom szepen, hogy eloterjesztokent szolhatok es ervelhetek a 
koltsegvetesi tervezetiink mellett. Tisztelt Bizottsag! Az elottunk fekvo koltsegvetesi tervezet 
ket dolgot biztosan meg fog mutatni Onoknek es Jozsefvaros lakossaganak. Az egyik, az, 
hogy hogyan gondolkodik a kerulet jelenlegi vezetese a felelds onkormanyzati gazdalkodasrdl. 
A masik pedig az, amit megmutat, hogy hogyan gondolkodik a kerulet vezetese es a 
polgarmesteri program megvalositasat tamogato kepviseld-testiileti tobbseg a felelds 
gazdalkodas altal lehetove valt nagyobb koltsegvetesi mozgaster felhasznalasarol, tehat, hogy 
mik a prioritasaink, hogyan kivanjuk a jozsefvarosiak eletet konnyebbe tenni. Bar az Onok 
elott fekvo eldterjesztes mindket tigyben reszletes valaszokat ad a felmeruld kerdesekre, egy 
koltsegvetes, bar benne tulajdonkeppen a politikank lenyege, minden politika lenyege 
mutatkozik meg, nem politikai logikaju dokumentum, hanem szakmai szoveg, amelyet 
erdemes tehat politikai ervekkel is alatamasztani. Eire teszek most tehat kiserletet. A 2022. ev 
koltsegvetese kapcsan elmondhato - a tervezet alapjan hogy dnkormanyzatunk gazdasagi 
helyzete jobb, mint amilyen tavaly vagy tavalyelott volt. Ez a jelenlegi gazdasagi 
kdmyezetben kifejezetten nagy eredmeny, amelyet az eldzd evek felelds gazdalkodasa, az ezt 
a gazdalkodast szigoru es takarekos keretek koze helyezo koltsegvetesunk tett lehetove. Vajon 
sziiksegunk volt-e erre a szigorra? A valaszom termeszetesen: igen. A felelds onkormanyzati 
gazdalkodas legfontosabb celja a nehez gazdasagi helyzetben az Onkormanyzat 
mukodokepessegenek megorzese es a torveny kotelezoen rank rott, rank bizott feladatainak 
maradektalan ellatasa. Ennek maximalisan megfeleltiink, nem szabadultunk meg feladatoktol 
es nem csokkentettiik az altalunk nyujtott szolgaltatasok szinvonalat a nehez gazdasagi 
koriilmenyek kozott sem, sot, ahol lehetett, fejlesztettiink is. Harom teruletet emelek ki: az 
egyik a kozetkeztetese, amelynek soran megszabadultunk a korabbi tularazott szerzodestol, es 
osszessegeben jelentosen, a legtobb celcsoportnal negyven szazalekkal olcsobban tudtuk a 
jobb minosegu szolgaltatast biztositani. A masik pelda: az ovodainkban elinditott, a keriileti 
gyerekek szamara jobb korulmenyeket es magasabb szinvonalu oktato-nevelo munkat 
biztosito programunk, amelynek fontos celja, hogy a legnehezebb sorsu gyerek is ugyanazt a 
magas szinvonalu oktatast es nevelest kapjak, mint a jobb anyagi koriilmenyek kozott elo 
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gyerekeink. A harmadik pelda: a koztisztasag terulete, ahol a csokkeno beveteleink ellenere is 
tobb forrast biztositottunk es technikai fejleszteseket valositottunk meg. Az ez evi 
gazdalkodasunk kiilso gazdasagi kornyezete csak reszben javulhat, a jarvany ujabb 
hullamaval iden osszel is realis lehetosegkent kell szamolnunk. Az onkormanyzatok tovabbra 
is ki lesznek szolgaltatva a kormanyzati politika altal kialakitott intezkedeseknek. Beszeljunk 
oszinten: ha az altalam es sokak altal remelt kormanyvaltas megvalosul, akkor sem lesz 
radikalisan jobb a helyzetiink, mert az ebben az inflacids komyezetben kiszort valasztasi 
ezermilliardok okozta hianyt az uj Kormanynak is kezelnie kell, es bar megszunik majd az 
onkormanyzatokat biinteto kormanyzati politika, de a kitintett kassza biztosan nem teszi 
lehetove az elmult evekben elvett milliardjaink teljes kompenzaciojat. Ha marad a jelenlegi 
Kormany, akkor minden bajunkhoz parosul majd annak a kormanyzati bilntetopolitikanak a 
felerosodese, amelytol a jozsefvarosiak elvonasokon kfvul semmit sem kaptak, es amitol 
semmit sem remelhetnek. Ezert az Onkormanyzat koltsegvetesi politikaja tovabbra sem fog 
valtozni a tekintetben, hogy 2022-ben is felelds, takarekos gazdalkodast tesz majd lehetove, 
es tovabbra is fel kell keszulniink a legrosszabb forgatokonyvek teljesiilesere. De a rank varo 
nehezsegeket a korabbi evektol sokkal jobb kiinduld helyzetbol varjuk: az addbeveteleink 
jobb teljesiilese, a 2021. evet meg terhelo, az elozo evek elegtelen gazdalkodasa miatt 
kepzodott fuggo tetelek kitisztazasa, valamint az elozo ev takarekos gazdalkodasanak 
eredmenyekent kepzodott maradvanyok felhasznalhatosaga mar nemcsak a mukodes 
biztonsagat kepesek szolgalni, hanem Jozsefvaros fejleszteset es fejlodeset szolgald 
projekteket is. A mar elkezdetteket folytatni es gyorsitani fogjuk, de ujakat is elkezdiink 
annak a remenyeben, hogy meg ebben a politikai ciklusban be is fejezzuk azokat. Lassuk 
tehat a masodik kerdest, mik a prioritasaink, melyeket mar tiikroz ez a koltsegvetes. Harom fo 
teruletet jeloltunk meg, ezek mindegyike termeszetesen alabonthato alprogramokra es 
intezkedesekre, melyeket tetelesen is felsorol a koltsegvetesi eloterjesztes. Egyes: 
„Gyerekbarat Onkormanyzat” - ez a kovetkezo harom ev egyik legfontosabb onkormanyzati 
programja lesz. Amikor a keruleti gyerekek eletenek es eselyeinek javitasat tuzziik ki 
legfontosabb celunkka, akkor termeszetesen a sziileikre, az oket neveld csaladokra is 
gondolunk, es termeszetesen nem ez jelenti azt, hogy megszabadulni kivannank azoktol a 
feladatoktol, melyet az iddsek eletmindsegenek folyamatos javitasa rd rank. De a Gyerekbarat 
Onkormanyzat Programmal iizenni is akarunk: azt, hogy ennek a keriiletnek, Jozsefvarosnak 
nemcsak a multja es a hagyomanyai fontosak, melyekre biiszken tekinthetiink, hanem a jovo 
is, melyet a gyerekeink jelentenek. Egy idosodo es lassan kiiirulo keriilet helyett egy pezsgo 
kulturalis elettel, elheto komyezettel megaldott Jozsefvarost szeretnenk, amelyben a fiatal 
csaladok otthonra lelnek, ahol felnevelhetik a gyerekeiket, es ahol ezek a gyerekek olyan 
boldog gyerekkort elhetnek at, amely a legerdsebb kotelekkent egesz eletukben ide. 
Jozsefvarosba koti majd oket. Sok feladatunk van, ezeket latjak az eloterjesztesben, iden 
elsosorban az infrastrukturalis fejlesztesekre koncentralunk, de 2023-ra ennek a Gyerekbarat 
Onkormanyzat Programnak a kereteben komoly atalakitast tervezunk a csaladjaink, 
gyerekeink erdekeben a keruleti szocialpolitikaban is. A masodik nagy prioritas: a 
,,Jozsefvaros Koztereiert Program” - egyarant jelenti azokat a fejleszteseket, amelyekkel 
szamos kozteruletunk megszepul, megujul es zbldebb lesz majd, es amelynek reven 
Jozsefvaros minden evben elhetobbe valik. De egyben jelenti azt a szandekunkat is, hogy 
Jozsefvaros kozterei tisztabbak, biztonsagosabbak legyenek. A kdzteriileteink fenntartasa es 
tisztan tartasa tovabbra is kiemelt feladatunk, ebben a kerulettinket a kapacitasai bovitesevel 
akar arra is kepesse kivanjuk tenni, hogy ha kell, atvegyen feladatellatast neuralgikus 
teruleteken az ezt nem megfeleloen ellatd FKF-tol. A kozbiztonsag tekinteteben ismet le kell 
szogezniink, hogy a keriiletben a kozbiztonsag garantalasa, biztositasa a Kormany ala rendelt 
rendorseg feladata. Amlg ott nem indul el a jelenlegi kilatastalan es perspektivatlan allapotbol 
berfejlesztessel es a rendori allomany jobb megbecsiilesevel egy fejlesztesi program, a keriilet 
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altal biztositott jelentos tamogatasok csak az elvandorlas lassltasat es a keriileti renddrok 
munkafelteteleinek szinten tartasat tudja elemi. A harmadik prioritasunk: „J6zsefvarosi Haz
es Lakasprogram” - kifejezi azt az elkotelezodesunket, hogy Jozsefvaros vezetesenek kiemelt 
celja a lakhatasi valsag keriileti enyhitese a rendelkezesre allo eszkozok lehetd legteljesebb 
felhasznalasaval. Az uj lakasrendeletunk megteremti ennek a jogi kdmyezetet, a 
vagyongazdalkodas gyokeres atalakftasa, amelynek legfontosabb allomasa a 
vagyongazdalkodasi terv marciusi elfogadasa lesz, megteremti majd ehhez a programhoz a 
stabil financialis hatteret is. A celunk mindezzel az, hogy minel tobb jozsefvarosi lakhasson, 
es minel jobb mindsegu lakasban es lakdkomyezetben. Folytatjuk a palyaztatast, a berlakas- 
felujitast, kiegeszitjuk a berhazaink felujitasaval, mert ha most nem tessziik, akkor par ev 
mulva meg nagyobb hanyada lesz ezeknek az epiileteknek lakhatasra alkalmatlan, mint most. 
Es itt szolnom kell valamirol: a keriileti tarsashazak felujitasarol. Ismerve ezek allapotat, nem 
lehet olyan Jozsefvarosi Onkormanyzat, amely ennek tamogatasara onkent vallalt feladatkent 
ne vallalkozna. Mi is tamogatni kivanjuk a tarsashazakat, ebben a koltsegvetesben is jelentos 
forrast biztositunk erre, de csak abban a mertekben tudjuk ezt megtenni, amennyiben a 
kotelezoen rank bizott onkormanyzati vagyon megorzese es fejlesztese ezt lehetove teszi. 
Mindenkinek, lakjon akar onkormanyzati hazban vagy tarsashazban, az az erdeke, hogy az 
onkormanyzatunk a beveteleivel feleldsen gazdalkodva es egy uj Kormany tamogatasaval 
vegre tudja hajtani a keriileti Haz- es Lakasprogramot. Ha tobb lesz a beveteliink, es vegre 
nem csak elvonast, hanem tamogatast is kapunk a Kormanytol, akkor tobb jut majd a 
tarsashazak tamogatasara is, es az onkormanyzati ingatlanvagyon megorzesere is. Ezeknek a 
programoknak a megvalositasahoz elkbtelezett es megbecsult munkatarsakra van sziiksegiink, 
tarsakra az egyiitt gondolkodasban, tervezesben es vegrehajtasban. Olyan onkormanyzatot 
szeretnenk, amelynek minden reszet, a hivataltol kezdve a gazdasagi tarsasagokig, athatja az 
iigyfelbaratsag szemlelete es gyakorlata. Ezert lesz uj ugyfelszolgalata az Onkormanyzat 
Hivatalanak, es ezert tervezunk uj lakossagi iigyfelszolgalat letesiteset 2024-ig a JGK-nak. Es 
ezert kezdiink egy atfogo berfejlesztesbe mindeniitt: az intezmenyeknel es a gazdasagi 
tarsasagoknal iden tfz szazalekot megkozelito emelest tettiink lehetove, a hivatalban pedig a 
2019-ben meg 52 ezer forintos illetmenyalapot tavaly 55 ezerre, iden 60 ezerre emeljuk, es 
kotelezettseget vallalunk a jovo evi tovabbi emelesre, amellyel harom ev alatt 25%-kal, 65 
ezer forintra emeljuk a hivatali dolgozoink illetmenyalapjat. Harom hdnapos, megfeszitett 
munkaval megalkotott koltsegvetesi eloterjesztest hoztunk ide, melyet tobb korben 
egyeztettiink. Szakmai es tobbsegi politikai konszenzust elvez, amely olyan eredmeny, melyet 
szeretnek mindenkinek, aki reszt vett a folyamatban, kulon is megkoszonni. Legelsokent 
termeszetesen Horich Szilvia Gazdasagi vezeto asszonynak es csapatanak, valamint Satly 
Balazs elnok urnak, aki frakcidvezetoi minosegeben vegzett a politikai egyeztetes 
tekinteteben komoly munkat, es utoljara, de nem utolsdsorban, Illes Peter kabinetvezeto urnak, 
aki az egesz harom hdnapos folyamatot koordinalta. Kerem a tisztelt Bizottsagot, hogy 
tamogatva az eloterjesztest, elfogadasra ajanlja azt a Kepviselo-testuletunknek. Koszonom, 
hogy meghallgattak.

Satly Balazs
Koszonom szepen, Polgarmester ur. Technikai tajekoztato: a Bizottsag jelen pillanatban arrdl 
fog donteni, hogy javasolja-e az eloterjesztonek, hogy benyujtsa a Kepviselo-testulet szamara, 
ugyanis az onkormanyzati torveny alapjan a Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsag velemenyet 
csatolni kell a benyujtolt javaslathoz. Magat a koltsegvetest a jovo het csiitortoki Kepviselo- 
testiilet fogja targyalni. Elnoki minosegemben en is szeretnek a koszonetekhez csatlakozni. 
Nagyon szepen koszonom mind a Hivatal, mind az intezmenyeink munkajat, akik az 
elokeszitesi folyamatban reszt vettek, es reszt vesznek a vegrehajtasban is. Azt gondolom, 
hogy egy olyan politikai tartalmu es szinvonalu koltsegvetes all elottunk, ami melto
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Jdzsefvaros nyolcvanezer polgara szamara. A napirend vitajat megnyitom. Airol tajekoztatom 
meg Onoket, hogy az SZMSZ-unk ertelmeben a koltsegvetesrol dupla idokeretben tudunk 
vitatkozni, igy bizottsagi tagonkent 18 perc all rendelkezesre. Egry Attilanak adorn meg a szot 
elsokent.

A Bizottsag letszdma - dr. Juharos Robert erkezesevel - 7fore vdltozott

Egry Attila
Koszonom a szot, Elnok ur. Koszonjiik a tajekoztatasat Polgarmester umak. Szeretnem 
folhivni a figyelmet, hogy nem egy lakossagi forumon, hanem szakbizottsagon til, igy, ha 
koltsegvetesrol beszeliink, akkor a semmitmondo lozungok helyett oriilnek, hogyha szamokat 
latnank, trendeket, elemzeseket, kiertekeleseket. Most is csak a semmirol hallgattunk majd’ 
tizpercnyi beszamoldt, ami homalyos igereteket tartalmazott majd a kodos jovoben, illetve azt 
bizonygattak, hogy miert nem tortent semmi az elmult harom evben, es az milyen jo, hogy 
nem tortent. En azt gondolom, hogy jdjjunk vissza a realitas talajara, lapozzunk bele ebbe az 
anyagba, es a szamokrol es a valosagrol beszeljiink. A hitegetest, azt hagyjuk meg a politikai 
forumoknak, es gyozkodjek az embereket arrol, hogy majd egyszer, ha tenyleg elkezdenek 
dolgozni, akkor annak lesz olyan eredmenye, amelyet az itt elok is tudnak elvezni, lesz olyan 
gyumolcs, ami majd itt, Jozsefvarosban megterem a jozsefvarosiak szamara, es nemcsak 
Onoknek biztosit kenyelmes, meleg irodat es juttatasokat es finom meleg kavet, es lehet 
veregetni egymas vallat, hogy milyen fontos pozicioban vannak, hanem erdemben segitenek 
annak a sok tizezer embemek, aki itt, a keriiletben el. Oriilok annak, hogy a Polgarmester ur 
abbahagyta a „kivereztetett onkormanyzat” retorikat, miutan tavaly decemberben 
szembesitettiik, hogy Dagobert bacsi modjara furdeni lehet a penzben itt, Jozsefvarosban, 
mikor atlag egyenlegben mondjuk 4,5-5 milliard forint van minden honapban a szamlan, 
akkor nehez kiverezteteserol beszelni. De azzal is nezziink szembe, hogy ez a sok penz, ez 
annak is a kovetkezmenye, hogy a covidos, nehez 2020-as es 2021-es idoszakban Onok nem 
csinaltak semmit. Nem alltak oda a kisemberek melle, nem alltak oda a jozsefvarosiak melle, 
fuliiket-farkukat behuzva, elbujva az irodakba semmit tettek, ahelyett hogy odaalltak volna az 
emberek melle anyagilag, erdemben tamogattak volna a keriiletben eldket, a keriiletben 
dolgozokat, a vallalkozasokat. Nem foglalkoztak a keriilet tisztantartasaval, nem foglalkoztak 
a keriilet kozbiztonsagaval, nem foglalkoztak a keriilet fejlesztesevel. A keriilet iizemeltetese 
eppenhogy csak eldocogott azert, mert az apparatus, aki itt dolgozik a keriiletben es a cegek a 
napi munkajuk soran a sziikseges minimalis feladatot ellattak, es vittek tovabb az iigyeket, 
amit egyebkent megszokasbol is elvegeztek. De Onok nem alltak ennek az elere, nem 
hirdettek segitseget, hanem egyszeriien csak vartak, hogy jojjon a csoda, kozben szidtak 
mindenkit, aki maguk koriil volt, szidtak a Kormanyt, szidtak a klimat, a klimavaltozast, 
mindent az egadta vilagon. Persze maguk nem tehetnek semmirol, es csak egyszeriien vartak, 
hogy majd valaki meg tbbb penzt hoz ide, elvegzi maguk helyett a munkat, es akkor majd 
talan jo is lesz. Lassuk be most, mar tenyleg rengeteg penzen iicsorognek, varom majd, hogy 
a hozzaszolas vegen a kerdesemre is valaszoljanak: mi tortent a 400 millio forintnyi fuggo 
tetellel, ami meg mindig ott csucsul a tavaly ev vegi koltsegvetesben? Mert, ugye, mar az 1,4 
tized milliardrol kideriilt, hogy az 1 milliard, az teljesen kamubol lett eltiintetve egy fiktiv 
tetelkent a tavalyi koltsegvetesben. Illetve nagy erdeklodessel varom, hogy a 2021. evrol a 
szabad penzmaradvany mennyi. Majd elvitatkozhatunk a definiciojan, szerintem nem fog 
elsore menni, majd egy harom-negy korbol talan, akkor megprobalunk rajonni, hogy mit 
jelent a szabad penzmaradvany, es az mennyi penz. De maga a koltsegvetes foszama, ahogy 
mar a tavalyi ev, az idei ev is egy magas koltsegvetesi egyenleg, latszodik, hogy a forrasok 
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rendelkezesre allnak, csak egyszeruen nem akarnak az embereknek adni. Itt a Polgarmester ur 
egy egyszeru valdtlansagot allitott: nem szabadultak meg feladatoktdl. A Jozsefvarosi 
Galeriat bezartak, a H13-at bezartak, a Zaszld Muzeumot elkergettek. Mirol beszel, 
Polgarmester ur, amikor azt allitja, hogy nem sziintetett meg feladatot? Csak, hogy hirtelen 
harom dolgot emlitsek, de majd azert a Testiiletre meg, ugy erzem, hogy tudjuk boviteni ezt a 
listat. Orommel latom, hogy szembenezett a valosaggal, hogy a koztisztasag borzaszto a 
keruletben, es nem szamithat az FKF-re sem, de latom, hogy megint penzzel kivanja kitomni 
kotelessegbol. fovarosi megfelelesi kenyszerbol, egy ujabb tiz milliot szeretne odadobni 
annak az FKF-nek, amire most azt mondta, hogy nem tudja ellatni a feladatat. Es egyebkent 
Polgarmester ur, bar csak rovid kiteroben, de vazolta a realitast, hogyha veletleniil itt egy 
szivarvanykoalicio venne at az orszagot, akkor sem lehet semmi jora szamitani, mert akkor 
sem lesz a keriiletnek jobb a helyzete. Es egyebkent ezt egy egyszeru tenyre lehet 
visszavezetni. Nezzek meg! Harom eve mukddnek egyutt a Fovarossal. Hany forintot kaptak 
a Fovarostol mint kerulet? Hany forintot kaptunk a Fovarostol mint Jozsefvaros? Miben 
segitett nekunk a Fovaros? Milyen programot tudtunk a Fovarossal elinditani? Hiszen az FKF 
meg a takaritast sem latja el, es a tobbi kozmuceg sem vitezkedik itt a keruletben. Ezt 
gondoljak Onok kivetiteni, ezt varjak az orszagos valtozastol. Hat, egyebkent en is ezt varom. 
Ez a legnagyobb veszely, hogy ez tortenhet meg a kormanyvaltas eseten, hogy a keriiletnek 
ugyanolyan rossz lesz, mint volt. Itt ulnek a rengeteg penzen, es akkor azt mondja nekem a 
Polgarmester ur, illetve a Bizottsagnak a tajekoztatasban, hogy 55 ezer forintrol 60 ezer 
forintra emelkedik az illetmenyalap. Meg tiz szazalekot sem emelnek, ugy, hogy itt furdiink a 
penzben. A keruleti dolgozoknak, a Hivatalban dolgozoknak, a szocialis agazatban 
dolgozoknak meg azzal a rongyos tiz szazalekkal sem emeli meg a fizeteset, mint amennyivel 
most mar orszagos atlagban emelkedik, ahogy az inflacio adna, hogy emelni kell. Elmondja 
Polgarmester ur mindig, hogy ez az inflacio hogy tonkreteszi az embereket. Hat, tessek! 
Akkor az itt dolgozokat most ki kene segiteni egy beremelessel, es nem tovabb tartalekolni a 
jo isten tudja, mire - mert, hogy valamire nagyon tartalekolnak, az latszodik -, hanem az itt 
dolgozoknak, akik a keriiletert, az emberekert dolgoznak a keruletben. Harmadik eve miert 
nem emeliink a fizetesukbn egy jol lathato osszeggel? Erre vamam tisztelt valaszat 
Polgarmester urnak, hiszen minden lehetoseg rendelkezesre all. Nagy boldogan bejelentette a 
Gyerekbarat Onkormanyzatot meg a kdzteriileti megujitast. Orommel tajekoztatom a 
Polgarmester urat, legyen kedves visszanezni az elmult tiz evet, hogy mennyi penzt kdltdttiink 
a bolcsodek, ovodak felujitasara, micsoda programmegujitas tortent. Ugyhogy, ha ezt nem is 
elkezdi, de hogy folytatja - aminek en persze nagyon oriilok, mert en is azt gondolom, hogy 
az orszag jovoje szempontjabdl a gyerekek a legfontosabbak -, oriilok, hogy ratalalt erre a 
programra, es vegre nemcsak a klimaproblemaval foglalkoznunk mint Jozsefvarosi 
Onkormanyzat, hanem a helyben elok napi problemajara is sikeriil egy kis idot keriteni. 
Hangzatos bejelentes tortent a kbzteruletekkel. Ajanlom szives figyelmebe Polgarmester 
urnak, hogy 2010-tol 2019-ig micsoda kdzteriilet-megujitasi programsorozat tortent, ami 
tenyleg elhetove tette az onkormanyzatot. Es akkor egy picit, nem kell itt a bizottsagon 
szembesiilni vele, de ha visszamegy a polgarmesteri tagas irodajaba, akkor vegye mar a 
terkepet maga ele, hogy 2019-toI most 2022-ig mi tortent a kozteriileteken. Eltelt rengeteg ido. 
Itt allunk. a harmadik evben vannak, es talan most azt bizonygatja Polgarmester ur, hogy 
tenyleg, most mar nekiallnak dolgozni. Hat, nem tudom, azert nem hiszem, hogy most 
tapsviharban kellene itt kitbmiink, hogy talan a harmadik koltsegvetesi evre most mar 
feladatot is beirtak maguknak itt az elkovetkezo idore. Aztan az is nagy kerdes persze, hogy 
ebbol mi az, ami meg fog tudni valosulni. Koszonom.
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Satly Balazs
Koszonom szepen, Kepviseld ur. Kerdest nem hallottam a hozzaszolasaban. (hozzdszolds - 
nem hallatszik) Koszonom szepen a kiegeszitest. Gazdasagi vezetd asszonyt kemem meg 
majd valaszadasra a ket temaban.

Hdrich Szilvia
A kerdes elso reszet megismetelne, Kepviseld ur? (hozzdszolds - nem hallatszik) Akkor ezzel 
kezdenem. A 24-i testuleti iilesre jon be meg a 2021. evi kdltsegvetes utolso modositasa. 
Ennek a 400 millids celtartaleknak a felhasznalasa meg nem tortent meg, viszont a 2022. evi 
kdltsegvetesben is tervezunk. Kizardlag mar az dvadekos allomany tisztazasa az, ami meg 
fennmaradt. Sajnos ez egy hatalmas allomany, amiben a JGK segitseget is igenyeljuk ennek a 
kitisztazasahoz, es remeljuk, hogy a 2022. evben mar a vegere fogunk emi. A szabad 
maradvany osszege - hiszen ebben volt valtozas, mar a jogszabaly csak maradvanyrol beszel, 
regen meg kellett kuldnbdztetni, hogy kdtelezettsegvallalassal terhelt szabad maradvany 
osszege ugy mondanam, hogy van egy maradvany bsszegiink, es mi az, amit az athuzodd 
kbtelezettsegek fedezetere forditunk, es mi az, amit pedig szabadon beforgathatunk a 
kdltsegvetes fmanszirozasaba. Az erre vonatkozd reszt, a finanszirozasi bevetelekre 
vonatkozo reszt az eloterjesztes 17. oldala tartalmazza. Ebbol lathato, hogy az Onkormanyzat 
szabad maradvanya, tehat ami nem feladattal terhelt, abbol 3.317.446.116 forintot 
forditottunk be azokra a feladatokra, amelyek a targyevi koltsegvetesi bevetellel nem fedezett 
koltsegvetesi kiadasokra nyujt fedezetet. Ezen felul ez a tablazat tartalmazza azokat a 
mukodesi es felhalmozasi kiadasokat, amelyek egy: projektek, tehat ahol automatikusan 
maradvany a fedezete a projekteknek, illetve olyan vallalasok, amelyek evek 6ta tervezesre 
keriilnek - remeljuk, hogy most meg is valdsulnak 2022-ben -, ilyen peldaul a Corvin setany 
projekt palyazaton feliili vallalasa. Erre a celra mukodesi kiadasok eseteben minddsszesen 
759.526.638 forintot forditottunk maradvanybol, a felhalmozasi kiadasokra pedig 
minddsszesen 5.428.088.951 forintot. Koszonom szepen.

Satly Balazs
Koszonom szepen a valaszt Gazdasagi vezetd asszonynak. En kovetkezem tagi 
hozzaszolaskent, roviden reagalva az Egry Attila kepviselotarsam altal elmondottakra, mert 
azt nem vartam, hogy dicseretet fogunk kapni az ellenzektbl egy koltsegvetesi vitaban, de 
talan nehany teves gondolatot illik helyretenni. Peldaul azt, hogy mit tett az Onkormanyzat a 
virus idoszaka alatt, ami sajnos meg jelen pillanatban is tart, es mialatt sajnalatos modon 42 
ezer honfitarsunkat elvesztettuk ebben a jarvanyban, az Onkormanyzat elsokent vezetett be 
rendkiviili telepiilesi segelyt, a virussegelyt, gyakorlatilag azonnal, amikor a veszelyhelyzet 
bevezetesre kerult. Es ez az onkormanyzat vezette be elsokent az oltaspenzt, ami egyebkent 
osszhangban a szakertok, illetve a kormanyzat javaslataval is, arra buzditotta a 
jdzsefvarosiakat, hogy vegyek fel az oltast, es igy vedekezzenek a jarvany ellen. Ugyhogy 
ezeket a megallapitasokat picit megalapozatlannak tartom. Es akkor meg nem beszeltiink arrdl, 
hogy az Onkormanyzat berleti dijak tekinteteben nyujtott kedvezmenyeket, a terasz 
kdzteriilet-hasznalati engedelyevel kapcsolatban elengedte ezeket a dijakat, nyitvatartasi 
szabalyok enyhitesevel igyekezett hozzajarulni ahhoz, hogy a nehez helyzetben levo 
szektoroknak az Onkormanyzat, lehetosegeihez kepest, segitseget nyujtson. Es minthogyha 
Egry kepviselotarsam arrdl is elfeledkezett volna, hogy ennek az onkormanyzatnak nemcsak a 
virussal illetve a nyomaban jaro gazdasagi visszaesessel kellett megkiizdenie, hanem 
Magyarorszag Kormanyaval is, aki modszeresen, hdnaprol-honapra, aljas szandekbol 
fosztogatta az Onkormanyzat beveteleit csak azert, hogy elmondhassa, hogy az 
Onkormanyzat felelos azert, mert nem tortennek fejlesztesek, vagy nem tortenik olyan 
penzosztas, amit most Egry Attila felvazolt a hozzaszolasaban. A tavalyi ev soran, de ezt 
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majd a zarszamadas vitajaban is megbeszelhetjuk, ennek az onkormanyzatnak az volt a 
feladata, hogy ezeken a viharos vizeken, amikor hatulrol is tamadtak bennunket a kormany 
reszerol. az Onkormanyzat mukodokepesseget fenntartsa, es ennek megfelelden keszult a 
tavalyi koltsegvetes es kerult vegrehajtasra. Nem luggetlenul ettol a felelds es jdzan 
gazdalkodasi szemlelettol van lehetosege most az Onkormanyzatnak, hogy azokat a 
programokat, amelyeket Polgarmester ur felvazolt, meginditsa es a jozsefvarosiak 
szolgalataba allitsa. Kozteruleti fejlesztesek tekinteteben csak tenyleg egy gondolat, hogy mi 
tortent az elmult ket evben. Nem alltak itt kulcsrakesz projektek, amiket csak meg kellett 
volna csinalni, ujak, vagy amik alltak, mondjuk a Deri Miksa utcaban - de emlithetnem 
fovarosi szinten a Blaha Lujza teret - azok is arrol szdltak, hogy legyen minden lebetonozva. 
Ha On viccnek tartja a klimavaltozas elleni kiizdelmet, akkor azt nem fogja ertekelni, hogy 
ezeket a terveket modositottuk, sot meg a jdzsefvarosiakat is bevontuk, de ezek indokolt es 
hasznos modositasok voltak, es az osszes ujonnan induld program, mint peldaul a jozsefvarosi 
fasitasi program, ezt a celt szolgalja, hogy azoknak az igereteknek, amiket a valasztasi 
programunkban tettunk, illetve a valasztdknak mondtunk, azt megvalositsuk. A 
varosiizemeltetesre 400 millid forinttai fog tobb jutni, ebbol nehez azt a kovetkeztetest 
levonni, hogy erre azert van szukseg, mert eddig nem takaritottunk. Erre azert van sziikseg, 
inert azt igertuk, hogy ahhoz az allapothoz kepest, ami 2019-ben volt, a ciklus vegere meg 
fogjuk duplazni a kozteruleti takaritasra forditott penzeket, es ezen az uton tett jelentos lepes a 
.1GK takaritasi kepessegenek a megerositese, es ez nemcsak letszam-bovitessel, hanem 
eszkozbeszerzessel is parosul. Ugyhogy ennyit az Egry ur altal felvetettekrol. Nekem egy 
konkret kerdesem van Gazdasagi vezetd asszonyhoz: az elszallo energiaarak hogyan keriiltek 
tervezesre a koltsegvetesben? Milyen tartalekot kepeztiink erre a koltsegvetesben vagy 
esetleges tovabbi sokkok eseten milyen mozgastere marad az Onkormanyzatnak? Koszonom 
szepen. Gazdasagi vezetd asszony, parancsoljon.

Hdrich Szilvia
Koszonom szepen. Ez volt az egyik legnehezebb kerdes, hiszen mind a villamos energia, 
mind pedig a gazenergia teriileten nem is annyira szazalekos, hanem mar inkabb tobbszorbs 
kiadasokrol beszelhetunk. Peldaul az egeszsegiigyi intezmenyunk, aminek eddig mondjuk 
havi 2 millio forint volt a gazenergia-szamlaja, most egy 7,5 millids szamlat kapott. Tehat 
nagyon nehez volt bearazni ezt a kockazatot. Azt valasztottuk, hogy mind a Hivatalnal, mind 
az intezmenyeknel, mind a gazdasagi tarsasagoknal azon ertesitesek alapjan terveztiink 
kiadasokat, amit ok mar megkaptak a koziizemi szolgaltatoktdl, es efolott pedig a 350 millids 
emelt szintu altalanos tartalekot pont azert terveztiik, hogy akar fedezeteul tudjon szolgalni 
ezeknek az energiaar-emeleseknek, hiszen valojaban - de gondolom, hogy ez most tenyleg 
egy eleg koztudomasu dolog, hogy - ezzel most eleg nehez eldre egesz evre szamolni, hogy 
ez hoi all meg, es mi lesz a vege. Ebben mindenkeppen kell elorelepniink, akar az elektromos 
energia teriileten, akar pedig a gazenergia teriileten. Keressuk azokat a megoldasokat, hogy a 
lehetd legolcsobb modon szerezziik be mindket esetben az energiat. Tehat ez valoban az egyik 
legnagyobb dilemmank volt a koltsegvetes tervezesekor. Koszonom.

Satly Balazs
Koszonom szepen. Nemeth Dersnek adorn meg a szdt.

Nemeth Ders
Koszonom. Eloszor is iidvozlom Jegyzo asszonyt, meg nem talalkoztunk. Egry Attila 
nehezmenyezte a polgarmesteri expozeban, hogy szakmaisagot es szamokat nelkiiloz, utana 
meg eloadott egy nagyon jdl csengo monoldgot, amiben en sem hallottam tul sok szamot, es 
inkabb szolt a multrol, mint a jovorol. Szerintem inkabb beszeljiink ajovorol, mert a 2022-es 

11



koltsegvetesrdl van most szo, nem a korabbi evek koltsegveteserol. Mielott errol kerdeznek, 
azert Onok fele is lenne egy kerdesem, hogy mit gondolnak arrol, hogy - mert On is a 
jarvanykezelesrol kerdezett, meg a fovarossal valo egyuttmukbdesrol szolt hogy segiti a 
jarvanykezelest az, hogy a Kormany megtiltja, hogy az onkormanyzatok onrendelkezesi 
jogukkal elve, a helyi kozbssegek esetleg a sajat vagyonuk dijait meghatarozzak. Peldaul 
gondolok itt a parkolasi dijakra, vagy barmi mas dijra, amin most moratorium van, nem lehet 
a koltsegvetessel ebbe belenyulni. (kdzbeszolds - nem hallatszik) Sehogy sem lehet. Emelni 
nem lehet, igen. On mondta, hogy milyen magas inflacid van, akkor valdszinuleg mas dijak is 
emelkednek. Hogy a parkolas dija emelkedjen, az megfontolando lenne, csak egyszeruen 
beszelni sem lehet errol, mert a Kormany megtiltja. De a kerdesem az anyaggal kapcsolatban 
mas teruletrol szol, a vagyongazdalkodassal kapcsolatban kerdeznek. En orommel vettem, 
hogy ilyen ambiciozus tervet lathatunk, ennyi fejlesztesi forrassal, ennyi kiadassal tervez. A 
tavalyi ev tanulsaga szerint azert az ottani kiadasi tervek nem teljes mertekben valosultak meg. 
Es most ebben a tervben, ha jol lattam 5,2 milliard a felujitasi es a beruhazasi koltsegterv. Mi 
a garancia arra, hogy megvaldsul? Es milyen kontrollpontok vannak beepitve, hogyha ugy 
latszik ev kozben, hogy nem fog 100%-ban megvaldsulni? Akkor a beveteli oldalon erre 
milyen korrekcibkat terveznek, ha esetleg errol lenne szo? Nem tudom, mennyire ertheto a 
kerdesem. Tehat hogyha ezt az 5,2 milliardot nem tudjuk elkolteni, akkor a beveteleket hogy 
tervezzuk modositani esetleg az ev soran? Koszonom.

Satly Balazs
Koszonom a kerdeset. Megprdbalok elsokent en valaszolni. Ha jol ertem, akkor azt firtatja 
Kepviseld ur, hogy a betervezett telek- illetve epuletertekesitesi beveteleket csokkentjiik-e, ha 
ugy latjuk, hogy a projektek valamiert nem valdsulnanak meg. Erre azt a valaszt tudom adni, 
hogy a vagyongazdalkodasi tervunkben meg a koltsegvetesben nem azert szerepehiek 
elsodlegesen ezek az ertekesitesi tervek, mert ebbol finanszirozzuk a folyo kiadasokat, es nem 
is azert, mert a mar elinditott projekteknek ez teremtene meg a fedezetet, hanem ezt 
elsosorban azert tessziik, mert ezeket a hazakat muszaj ertekesiteni ahhoz, hogy erdemben az 
ingatlanvagyonunkkal a jovoben gazdalkodni tudjunk. Ha nem tessziik meg ezeket a 
vagyongazdalkodasi lepeseket jelenleg, hanem varunk - barmire varunk, barmilyen projektre 
vagy az allam segitsegere, vagy a jo istenre -, akkor sajnos az a helyzet allna eld, hogy nem 
lenne penziink azoknak az onkormanyzati hazaknak a felujitasara, amelyeknek a felujitasa 
viszont nem tur halasztast. Es tiz even belul ott tartanank, hogy nem egy ekkora felujitasi 
igenye van az Onkormanyzatnak, hanem ennel egy lenyegesen nagyobb, sot lenyegesen 
nagyobb merteku ingatlanallomanyt egesz egyszeruen nem tudnank megmenteni. Ugyhogy 
ennek a programnak az alapjat kepezik ezek az ingatlanertekesitesek, es ezek fuggetlenek 
mind a kozteruleti, mind a Gyermekbarat Onkormanyzat vagy mas, Polgarmester ur altal 
bejelentett projekttol. A kerdes megvalaszolasaban Polgarmester ur egeszit ki.

Piko Andras
A masik felere szeretnek reagalni, amit bizottsagi elnok ur talan nem fejtett ki, csak utalt ra, 
hogy az egyik resze az az valoban, hogy a vagyongazdalkodasi tervben az ertekesitesre azert 
van sziikseg - es valoban 10 ev alatt, 20 ev alatt teljesen tonkrement epiiletekrdl van szo 
hogy vegre-valahara elkezdjiink gazdalkodni azzal az ingatlanallomannyal, amely valddi 
erteket kepvisel, es amelyet fel lehet ujitani es a lakossag szolgalataba lehet allitani. Ez a 
celunk. Az a kockazat, amire On utalt, az tulajdonkeppen az, hogy kepes-e az Onkormanyzat 
es a JGK jelenlegi szakmai hivatali allomanya lebonyolitani ezt az ingatlankonverzidt, 
magyaran, hogy a beveteleket utana el tudjuk kolteni, fol tudjuk ujitani a lakasokat, neki 
tudunk latni az epiiletek felujitasanak, magyaran hogy nem parkoltatjuk a beveteleket, hanem 
azonnal folhasznaljuk. Annyit tudok erre mondani, hogy a celunk termeszetesen ez, es ennek 
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erdekeben zajlik a Hivatal fejlesztese, ahol 27 uj munkahelyet fogunk letesiteni, es a JGK-nal 
is fejlesztunk. A JGK-nal peldaul - csak, hogy egy peldat mondjak - a palyaztatas 
meggyorsitasa erdekeben egy kiilon lakaspalyazati csoportot allitottak fel, ennek a forrasait 
biztositottuk. Nyilvanvaloan sziikseges olyan kompetenciaknak vagy a beszerzese vagy az 
alkalmazasa, amely peldaul a kozbeszerzeseket meg tudja gyorsitani, tehat magyaran 
clkezdtunk a JGK-val egy olyan belso fejlesztesi munkat, amely, en azt gondolom, hogy 
nagyon rovid idon beliil ezeket a kockazatokat, hogyha nem is sziintetik meg, de lecsokkentik 
annyira, hogy nyugodtan el lehessen fogadni a koltsegvetesben tulajdonkeppen ezt az 
egyenleget. Tehat en azt gondolom, hogy menetkozben, nyilvanvaloan akkor, amikor latjuk, 
akkor be tudunk szamolni arrdl, hogy hogyan allunk mind a ket oldallal, tehat mind a 
bevetellel, mind pedig ezek elkoltesevel, illetve azokkal a fejlesztesekkel, es amennyiben 
sziikseges, akkor tovabbi lepeseket is tudunk tenni abban, hogy a JGK, illetve a Hivatal 
alkalmasabb legyen fdlvenni azt a ritmust, amit egyebkent a vagyongazdalkodasi terv diktat 
Ennel konkretabbat most meg nem tudok mondam, hiszen az elejen vagyunk ennek a 
munkanak, de mindent megtesziink, hogy az On altal emlitett kockazatot csbkkentsiik. 
Koszonom.

Satly Balazs
Koszonom szepen. Nemeth Dersnek adorn meg a szot.

Nemeth Ders
Koszonom a valaszokat. A terv, az latszik a koltsegvetesbol is, es szerintem tok jo, tenyleg. 
Csak, amire en kerdeztem azok a kontrollpontok, hogyha megsem olyan iitemben teljesul a 
kiadasi terv, tehat a fejlesztesi oldal, akkor hogyan fogjuk vissza a beveteli oldalt. Mert azert 
azt lassuk be, hogy 2021-ben a beveteli oldal, tehat az eladasok jobban teljesultek, mint a 
kiadasok, a fejlesztesek. Ebbol tanulva, az a kerdesem, hogy... Latszik, hogy azert 
szerencsere ebbol legalabb, tehat azok el lettek adva, itt a penz, 8 milliard forint a terv a 
januar vegi egyenlegre. Tehat van egy puffer, el lehet kezdeni a fejlesztest anelkul, hogy az 
eladasokat is ugyanolyan iitemben elkezdene 2022-ben az Onkormanyzat. A kerdesem meg 
mindig az, hogy milyen kontrollpontok vannak, hogyha esetleg a fejlesztesi oldal nem ugy 
teljesul, akkor hogyan fogjuk vissza az eladasi oldalt. Es a masik, ehhez kapcsolodo: a 
vagyongazdalkodasi terv. Itt az eloterjesztesben benne vannak tetelesen mar telkek, mikozben 
a vagyongazdalkodasi terv jelenleg - amugy nagyon dicseretes modon, ami szerintem 
elismerest erdemel - kinn van tarsadalmi egyeztetesen. Tehat gondolom, fontos, hogy az ott 
elfogadott vagyongazdalkodasi terv legyen benne majd a koltsegvetesben. Erre az 
eldterjesztes szovegeben en nem lattam konkret utalast. Tehat ez a ket kerdesem van: a 
kontrollpontok, meg hogy a vagyongazdalkodasi terv hogyan fog valtozast eszkozolni a 
koltsegvetesi tervben. Koszonom.

Satly Balazs
Van egy abszolut kontrollpont a rendszerben, es ezt ugy hivjak, hogy az Onkormanyzat 
Tulajdonosi Bizottsaga, tehat hogyha ok nem jarulnak hozza az ertekesiteshez, akkor ez nem 
fog megtortenni. Es latom, hogy viccesnek tunik ez a valasz, de higgyek el, hogy 
beszelgetiink egymassal, illetve az Onkormanyzatban van informacidaramlas e tekintetben. 
De a valaszom, bar konkret, megiscsak elmeleti. Ugyanis az nem fog kideriilni menet kozben, 
hogy ezekben a leromlott allapotu hazakban megis jo elni. Nem fog kideriilni, hogy megis 
gazdasagos felujitani, es nem fog kideriilni az, hogy azt mondjuk az ott eld jozsefvarosi 
berldinknek, hogy a szamok alakulasa miatt nekik, bar beterveztiik, de meg tovabbi eveket 
kell eltolteni olyan berlakasokban, amelyek nagyon nehezen alkalmasak melto eletvitelre. Kis 
szemelyes pelda: en a gyerekkoromat egy ilyen MAV-telepi berlakasban toltottem, nem itt, 
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hanem Terezvarosban, ott is van egy MAV-telep, illetve volt, mert lebontottak. A legjobb 
dolog, ami az en eletemben tortent, hogy azokat a berlakasokat az onkormanyzat lebontotta. A 
masik kerdes, bocsanat, mi volt? Mert nagyon belelendultem. A vagyongazdalkodasi terv kint 
van tarsadalmi velemenyezesen. A koltsegvetes szoveges eldterjesztes resze tartalmazza 
azokat az ingatlanokat, amiket iden ertekesiteni terveziink, es ez nyilvan osszhangban van a 
vagyongazdalkodasi tervvel. A szamszaki reszeben ezek nincsenek nevesitve, nyilvanvaldan 
egy megalapozott tervrol van szd. Ha ez nagysagrendi szinten modosulna a tarsadalmi 
velemenyezes soran, amire en egyebkent nem szamitok, akkor ezt lehet korrigalni. De azt 
gondolom, hogy az a tervszam, amit a JGK es a Hivatal kozdsen megtervezett, az 
megalapozott es valds lesz az ev folyaman. A projektek vegrehajtasanak elosegitese 
erdekeben pedig, muszaj arra visszautalnom, amit Polgarmester ur is emlitett, hogy az egesz 
hivatalfejlesztes, a JGK megtamogatasa - egyebkent JGK-ban is lesz beremeles, a Hivatalban 
is lesz, es meg szamos szektorban, amit Egry kepviseldtarsam hianyolt, penzt nyomtatni nem 
tudunk ugyan, de a rendelkezesre allo lehetosegeinkhez kepest tamogatjuk munkavallaloinkat

de mindez az erdfeszites is abba az iranyba hat, meg ebbe az iranyba hat a Hivatal uj 
mukodesi strukturaja is, amit Jegyzd asszony alakitott ki, hogy ezeknek a projekteknek az 
utemes trekkelese, nyomon kovetese, szamonkerese es a megvaldsitasa a terveinknek 
megfeleld mertekben tortenjen. Kockazatok termeszetesen vannak, ismerve ezt a Kormanyt, 
ami meg hatalmon van ket hdnapig, meg barmilyen, szamunkra negativ intezkedest 
meghozhatnak, de azt gondolom, hogy ennek ellenere ezeket a projekteket a varos vezetese 
meg fogja tudni valositani. Ujra One a szo, Nemeth Ders.

Nemeth Ders
Koszonom a valaszt. Tehat a Tulajdonosi Bizottsag addig nem fog eladni - ha ezt jdl ertettem 
-, amig ezek a szamok nem teljesulnek. Bizom benne, hogy igy is fog tortenni. A 
helyiseggazdalkodassal kapcsolatban van meg kerdesem. A JGK kepviseldjet szeretnem 
kerdezni, ha jelen van. Latjuk, hogy koltsegoldalon a JGK koltsegigenye nd. Ennek egy resze 
a varosuzemeltetes, amirol Polgarmester ur szdlt, masik resze a vagyongazdalkodas. Lattuk 
ezt a szeptemberi IFUA jelentest, ami itt a helyiseggazdalkodas kapcsan komoly fejlesztendo 
teriileteket jelolt meg. Latszik, hogy koltsegoldalon novekszik, tbbb eroforras all a 
rendelkezesre jelen koltsegvetes szerint. Ezzel egyutt beveteli oldalon - es gondolok itt a 
helyiseggazdalkodasra, berbeadasra - mennyi novekmenyt lat realisnak a JGK 2022-re?

Satly Balazs
Koszonom szepen a kerdest. Elnezest kerek, az elobb nem adtam meg a szot Borbas Gabriella 
Ugyosztalyvezetd asszonynak, a vagyongazdalkodasi tervvel kapcsolatban van egy valasza 
Onnek, ami feltetelezhetoen megnyugtato lesz. Es kemem azt is, hogy a helyiseggel 
kapcsolatos kerdest is kommentalja. Es azt kovetoen megadjuk a JGK gazdasagi vezetojenek 
a szot.

Borbas Gabriella
A vagyongazdalkodasi tervhez szeretnek hozzaszolni. A vagyongazdalkodasi terv tavalyi ev 
folyaman nagyjabol fel even keresztul keszult. Az Onkormanyzat muszaki szakemberei, igy a 
JGK-nal dolgozd fomemok, a Foepitesz illetve a Rev8 Zrt. muszaki szakemberei fblmertek az 
Onkormanyzat tulajdonaban allo, mintegy 130 darab onkormanyzati berhazat. A felmeres 
soran derult ki az, hogy melyek azok a berhazak, amelyek menthetetlennek, leegyszerusitve, 
tehat biztosan bontando kategoriaba kell, hogy keriiljenek. A bontando kategdriaba keriilt 
negyvenegynehany hazat negy csoportba osztottuk. Ez lathatd a vagyongazdalkodasi tervben, 
ami kint van az Onkormanyzat honlapjan. Az I. kategoriaba tartoznak azok, amelyek biztosan 
bontandoak. A IV. kategdriaba tartoznak azok, ahol azt gondolom, hogy a szakmai-tarsadalmi 
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vitanak letjogosultsaga van, inert azok az epiiletek azok - akar emlekdrzesi szempontok miatt, 
akar funkciovaltasi lehetosegeket magukban foglalnak -, ahol megfontolando, hogy az 
Onkormanyzat ugy dontson esetleg, hogy felujitja, atalakitja ezeket az epuleteket. Azok az 
onkormanyzati berhazak, amelyek bekeriiltek a 2022. evi koltsegvetesbe mint bontando, 
ertekesitendo hazak, azok mind-mind az I. kategoriaban vannak. En nem gondolom, hogy az I. 
kategoriaban levo bontando hazakrol a szakmai-tarsadalmi vita mast hozna ki, es itt 
egyetertek Satly elnok urral.

A Bizottsag letszdma - dr. Balisani Ciro tdvozdsdval - 6 fore vdltozott

Satly Balazs
Ha maradunk ennel az temanal, akkor legyen szives, es utana atterunk a kovetkezo kerdesre.

Nemeth Ders
Koszonom. Szerintem senki nem kerdojelezi meg, hogy ezek bontando hazak. Amit Elnok ur 
is mondott, amit most alatamasztott, azt senki nem kerddjelezte meg. Az a kerdes, hogy 
sziikseges-e rogton eladni. Attdl meg, hogy bontando, kesobb - amit latunk mas keriiletekben 
- itt is lehet berhaz-fejlesztest csinalni esetleg. Es azert az uj Kormany - bizzunk benne, hogy 
uj Kormany - a berlakas-fejlesztest zaszlajara tuzte mint cel. Az a keruletiinket biztos 
pozitivan fogja erinteni, es sokkal jobb, hogyha van ures telkiink, amin ezeket a fejleszteseket 
meg lehet tenni. Jelenleg, a mostani koltsegvetes nem arrdl szol, hogy itt nagyon szorongatna 
minket a koltsegvetesi helyzet, es ha nem adjuk el 15% - nem tudom mennyi - eldlegert 
azokat a hazakat, akkor nem tudjuk megtenni az amugy szukseges fejleszteseket, mint akar a 
bontasi is. Tehat en nem azt kerdojelezem meg, hogy miert bontunk, hanem azt kerdojelezem 
meg, hogy miert adunk el adott esetben. Es arra szeretnek biztositekot latni, vagy akkor 
lennek boldog en magam, ha lenne arra biztositek, hogy csak ugy magaban nem lesz eladva 
telek, mert milyen jo, hanem csak azert, hogy abbol vagyokonverzid tortenhessen, ahogy azt 
Polgarmester ur is mondta az elejen. Csak az eddigi tapasztalatok azt mutatjak, hogy a 
vagyonkonverzid lassabb, mint ahogy azt szeretnek. Akkor legalabb ne adjuk el a telkeket, 
amit kesobb masra is lehet hasznositani, en errol beszeltem. Koszonom.

Satly Balazs
Koszonom szepen a kerdest. Meg egyszer meg tudom erositeni, hogy egyebkent van 
intezmenyi kontrollpont ebben. Azt tudom megfogalmazni, hogy amig Polgarmester ur vezeti 
ezt a keriiletet, addig az ingatlanertekesitesbol szarmazd bevetelek a vagyonkonverzid 
iranyaba fognak menni, es ezt a keriilet nem fogja felelni. En bizom abban, hogy On bizik 
Polgarmester urban. Az elhangzott helyisegbevetelekkel kapcsolatos kerdesre pedig Novaczki 
Eleondrat kerem meg, hogy valaszoljon.

Novaczki Eleonora
Koszonom a szot. Mindenkit udvozlbk. A helyiseggazdalkodassal az elkovetkezendo iddben a 
Kepviselo-testulet is fog talalkozni. Javaslatokat kezdtunk el kidolgozni arra vonatkozdan, 
hogy hogyan lehetne az eddig nem hasznositott, rossz alapitasok miatt onkormanyzati 
tulajdonba kerult tarsashazi helyisegeknek a tovabbi hasznositasara modositani az 
onkormanyzati szabalyokat, es igy azokat is hasznositasba tenni, megtalalni azt a kort, 
amelyik minimalisan legalabb a fenntartasat tudja finanszirozni ezeknek a helyisegeknek, 
vagy pedig, ha erre mod van, azok kikeriiljenek az Onkormanyzat helyisegallomanyabol es ne 
terheljek tovabb az Onkormanyzat koltsegveteset.
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Satly Balazs
Nemeth Ders, parancsoljon.

Nemeth Ders
Ennel kicsit konkretabb volt a kerdesem. Mennyi a vallalasuk 2022-re helyiseg-berbeadasbol? 
Jelenleg, az IFUA tanulmanybol latszik, hogy a helyisegek 57 szazaleka nines kiadva, es 200 
millids hiany van ebben a reszben. Mi a vallalas 2022-re? Koszonom.

Satly Balazs
Parancsoljon, Eleonora.

Novaczki Eleonora
Koszonom szepen. Konkret szamot nem fogunk tudni ugy mondani, hogy hany szazalekkal 
tudjuk. Ma nem tudom megmondani, inert ahhoz el kell fogadnia az Onkonnanyzatnak azokat 
a modositasokat, amikkel hatekonyabba, gyorsabba, esetleg kivanatosabba lehet tenni ezt az 
ingatlanallomanyt. Eire vonatkoznak a mi javaslataink, hogy hogyan tudja az Onkormanyzat 
hasznositani azt a helyisegallomanyt, ami igazsag szerint csak a teher a tarsashazi 
helyisegekben. Belso udvari pincekrol beszelek, emeleti helyisegekrol beszelek, amik a piac 
szamara nem kelendo helyisegek. Egy udvari helyiseget kulso piaci szereplo nem nagyon 
keres arra, hogy ott iizletet nyisson, raktarat uzemeltessen a tarsashazban, ez is problemat 
okozna. Onkormanyzati epuletben ezek a helyisegek nem jelentenek olyan problemat, inert a 
haz kozossege tudja hasznalni. Tehat a 90-es evek rossz alapitasai miatt van olyan 
helyisegallomany, ami nem jo, es nem piackepes. Ha megsziiletnek azok a dontesek, amikkel 
megkereshetok azok a jelenleg - a mi elkepzelesunk szerint - potencialis szemelyek, 
szervezetek, akik segiteni tudnak abban, hogy ezek a helyisegek hasznositasba keriiljenek, az 
Onkonnanyzatnak ne legyen teher, ne kiadast jelentsen, hanem minimalisan eltartsa sajat 
magat, vagy ezen feliil bevetelt is hozzon, akkor indulhat meg javulas ezeknek a 
helyisegeknek a hasznositasaban.

Satly Balazs
Koszonom szepen a valaszt. Engem borzaszto drommel tolt el, hogy a JGK kesziil ilyen 
javaslatokkal, es erre biztatnam is a szervezeteket, hogy az innovativ otleteket sose tartsak 
magukban. Ez a bizottsag ezt mindig drommel fogadja es meg fogja fontolni. En ertem, hogy 
Nemeth kepviseld ur mire gondol, es az elmult idoszak szamait nezve bennem is fel-felsejlik 
az, hogy ezen a tervszamon lehet, hogy tudunk javitani, de szamszeru mddositast szerintem 
ezen a bizottsagi iilesen feleldtlenseg lenne elfogadnunk. Viszont ha Polgarmester ur nem 
haragszik meg, en javasolnam, hogy ez a bizottsag szabjon egy feladatot Polgannester urnak, 
hogy folytasson egyezteteseket a JGK menedzsmentjevel annak erdekeben, hogy a jelenlegi 
koltsegvetesi eldterjesztesben szereplo helyisegberleti tervszamot egy picit feszesebbe tegyiik, 
es ennek az egyeztetesnek az eredmenyeit vezessiik at a javaslaton. Errol egy kulon hatarozati 
pontot tudunk elfogadni, hogyha ez Nemeth kepviseld urnak elfogadhato. Parancsoljon.

Nemeth Ders
Tamogatom a javaslatot, egy hataridot szerintem szabjunk neki. De azert meg egy reakciot 
hadd adjak Vagyongazdalkodasi igazgato asszonynak, hogy ha en jdl ertem, azert kell a plusz 
koltseg, hogy ezeket a terveket meg tudjak valdsitani. Tehat azert van az a plusz 200 milllid 
benne a koltsegoldalon, amit most kemek az Onkormanyzattdl. Ezt jol ertem?

Satly Balazs
Gazdasagi igazgato asszonyt latom erkezni. Parancsoljon.
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Lang Gaborne
Koszonom szepen a szot. Vagyongazdalkodasi teriileten nines benne 200 millio plusz. Meg 
fog jelenni a JGK reszletes koltsegvetesi terve, az nem ezen a heten, hanem a jovo esutortoki 
kepviselo-testiileti anyagok kozott. Ott nincsen plusz 200 millio. (kozbeszolas - nem 
hallatszik) Van benne varosuzemeltetesi teruleten kozel 300 millio, vagyongazdalkodasnal en 
emlekszem kb. negyvenvalahany milliora. Hanyadik oldalon van? Latom, igen, megvan. Ez a 
2021-es eredeti koltsegvetessel van osszehasonlitva, es 2021-ben mar valtozott a koltsegvetes. 
Tehat a modositott, vegleges 2021-es koltsegveteshez kepest kb. negyvenvalahany millioval 
valtozott a vagyongazdalkodasi terulet koltsege. Abban mar benne van a peldaul a haromfos 
lakaspalyazati csoport.

Satly Balazs
Koszonom szepen a valaszt. Osszefoglalaskeppen: a JGK a tobbletfeladatai finanszirozasara 
kapja a tobbletforrast, valamint peldaul a beremeles finanszirozasara, amirol mar beszeltiink. 
A JGK hatekonysagnoveleset pedig elsosorban a szervezeten beliilrol jovo intuitiv dtletek 
felhasznalasaval fogjuk elkezdeni. Kerjen szot, Juharos ur, az onnan erkezd remek otleteket is 
meghallgatjuk. Kerdezem a tisztelt Bizottsag tagjait, hogy van-e tovabbi hozzaszolasi szandek. 
Ha nincsen, akkor en megfogalmaznam a hatarozati javaslatot, amit most el kellene 
fogadnunk, mert ez egy picit sajatos eljaras, amiben vagyunk. Azt javaslom a Bizottsagnak, 
hogy ketto darab hatarozati pontot fogadjunk el. Az egyik, hogy a Koltsegvetesi es Penziigyi 
Bizottsag a koltsegvetesi eldterjesztest megtargyalta, azt megalapozottnak es a Kepviselo- 
testiilet reszere benyujtasra alkalmasnak talalja. A 2. szamu hatarozati pontnak pedig akkor az 
iment elmondottak alapjan javasolnam, hogy a Bizottsag javasolja Polgarmester umak, hogy 
folytasson egyezteteseket a JGK Zrt. menedzsmentjevel egy feszesebb helyisegbeveteli 
tervszam meghatarozasa celjabol, es ennek eredmenyet vezesse at az eloterjesztesen, melynek 
hatarideje a Kepviselo-testulet ulese. Ugyrendben ker szot Egry Attila, parancsoljon.

Egry Attila
Koszonom a szot, Elnok ur. Ha tobb hatarozati pont van, akkor azt szeretnem kemi, hogy 
pontonkent tudjunk szavazni. A masodik hatarozati ponttal kapcsolatban csak szeretnem 
tolhivni a figyelmet, hogy ez a normal munkakdri leirasaban benne van a polgarmestemek, de 
hat megerdsithetjuk persze, hogy ezt elvegezze. Ha igy ez meg is tortenik, akkor egyebkent en 
azt javaslom, a kovetkezo Koltsegvetesi Bizottsagra egy hosszu feladatlistat hozzunk, ami 
egyebkent a polgarmestemek a feladata. Es akkor, ha pozitivan hat a munkavegzesre, akkor 
en az osszes intezmennyel valo egyeztetest, a varos erdekeben valo munkafolyamatok 
elvegzeset es minden ilyesmit hajlandd vagyok koltsegvetesi es penziigyi bizottsagi 
hatarozatba foglalni, es akar hetrdl-hetre ujra megszavazni. Akar azzal, hogy utana a 
polgarmester nekiink nagy tisztelettel beszamol az elvegzett munkardl, azt meg is fogjuk 
koszonni. Megfontolasra javaslom. Koszonom.

Satly Balazs
Koszonom szepen, Kepviselo ur az iigyrendi javaslatat, tamogatom, szerintem arrol nem kell 
szavazni. Pontonkent fogunk szavazni a hatarozati javaslatrdl. A vitat lezartam. 
Hatarozathozatal kovetkezik az elso, iment elmondott hatarozati pontrol. Kerem, szavazzunk 
most.

Megallapitom, hogy a Bizottsag 4 igen, 2 nem szavazat elleneben, tartozkodas nelkiil a 
hatarozati javaslatot elfogadta.
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Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiilete 
Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsaganak 23/2022. (II. 14.) szamu hatarozata 

(4 igen, 2 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

A Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsag a koltsegvetesi eloterjesztest megtargyalta, azt 
megalapozottnak es a Kepviselo-testiilet reszere benyujtasra alkalmasnak talalja.

Felelds: polgarmester
Hataridd: a Kepviselo-testiilet 2022. februar 24-i iilese

A dontes vegrehajtasat vegzd szervezeti egyseg: Koltsegvetesi es Penziigyi Ugyosztaly

Satly Balazs
Szavazas kovetkezik a 2. szamu hatarozati pontrol. Kerem, szavazzunk.

Megallapitom, hogy a Bizottsag 4 igen szavazattal, ellenszavazat nelkiil, 2 tartozkodas mellett 
a hatarozati javaslatot elfogadta.

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiilete 
Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsaganak 24/2022. (II. 14.) szamu hatarozata 

(4 igen, 0 nem, 2 tartozkodas szavazattal)

A Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsag javasolja Polgarmester umak, hogy folytasson 
egyezteteseket a JGK Zrt. menedzsmentjevel egy feszesebb helyisegbeveteli tervszam 
meghatarozasa celjabol, es ennek eredmenyet vezesse at az eloterjesztesen.

Felelds: polgarmester
Hataridd: a Kepviselo-testiilet 2022. februar 24-i iilese

A dontes vegrehajtasat vegzd szervezeti egyseg: Koltsegvetesi es Penziigyi Ugyosztaly

Satly Balazs
Tiz perc szunet kovetkezik a Bizottsag munkajaban.

SZUNET

A Bizottsag letszdma - Egry Attila tdvozdsdval - 5fore vdltozott
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IL Atruhazott bizottsagi hataskdru eloterjesztesek

Tematikai blokk szavazasa

Satly Balazs
Kerem a tisztelt Bizottsag tagjait es vendegeinket, hogy foglaljak el a helyuket. Folytatjuk a 
napirendi pontok targyalasat. Kovetkezik a IL blokk: atruhazott bizottsagi hataskdru 
eloterjesztesek. Ennek elso szakaszaban a nyilvanosan targyalando eloterjesztesek 
kovetkeznek, itt harom napirendunk van. Kerdezem a tisztelt Bizottsag tagjait, hogy kivan-e 
valaki kikerni a sorbol. Nemeth Ders, parancsoljon.

Nemeth Ders
A 3-ast, a beszamolot szeretnem. Koszonom.

Satly Balazs
Koszonom. Mas keres van-e? Ugy latom, hogy nincsen, igy az 1. illetve 2. pontokrol 
szavazunk most. Kerem, szavazzunk.

Megallapitom, hogy a Bizottsag 5 igen szavazattal, nem szavazat es tartozkodas nelkiil a 
hatarozati javaslatokat elfogadta.

Napirend ILL pontja: Beszamolo vagyonnyilatkozat-teteli kotelezettseg teljesiteserol
Eloterjeszto: Satly Balazs - a Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsag elndke

Budapest Jdzsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testulete
Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsaganak 25/2022. (II. 14.) szamu hatarozata 

(5 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)
(Tematikai blokkban tortent a szavazds)

a polgarmester, az alpolgarmesterek, a kepviselbk es a kulso bizottsagi tagok 
vagyonnyilatkozat-teteli kotelezettsegenek teljesiteserol

A Koltsegvetesi es Penzugyi Bizottsag ugy dont, hogy a Kepviseld-testiilet es Szervei 
Szervezeti es Mukodesi Szabalyzatarol szolo 36/2014. (XL 06.) onkormanyzati rendelet 
7. szamu mellekletenek 1.4.5. pontjaban meghatarozott hataskdreben eljarva megallapitja, 
hogy a polgarmester, az alpolgarmesterek, a kepviselbk es a kiilso bizottsagi tagok 
2022. januar 31-ig vagyonnyilatkozat-teteli kdtelezettseguket teljesitettek.

Felelos: elnbk
Hataridb: 2022. februar 14.

A dbntes vegrehajtasat vegzo szervezeti egyseg: Jogi es Szervezesi Ugyosztaly Szervezesi Iroda
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Napirend IL2. pontja: Javaslat a „Kaptalanfuredi gyermek- es utanpotlastabor 
fejlesztese” cimu projekt soran felmeriilt beszerzesi eljaras lebonyolitasaval kapcsolatos 
BMSK-val kotendo szerzodes elfogadasara
Eldterjesztd: Sarkdny Csilla - a Rev8 Zrt. vezerigazgatoja

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiilete
Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsaganak 26/2022. (II. 14.) szamu hatarozata 

(5 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)
(Tematikai blokkban tortent a szavazds)

a „Kaptalanfiiredi gyermek- es utanpotlastabor fejlesztese” cimii projekt soran 
felmeriilt beszerzesi eljaras lebonyolitasaval kapcsolatos

BMSK-val kotendo szerzodes elfogadasara

A Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsag ugy dont, hogy

1. a Jdzsefvarosi Onkormanyzat megbizasi szerzodest kot a BMSK Beruhazasi, Muszaki 
Fejlesztesi, Sportiizemeltetesi es Kozbeszerzesi Zrt-vel (szekhely: 1146 Budapest, 
Istvanmezei ut 1-3.; cegjegyzekszam: 01-10-044336; adoszam: 12464780-2-42) 
a „Balatonalmadi-Kaptalanfuredi gyermek- es utanpotlastabor fejlesztese - Tervezd 
kivalasztasa engedelyezesi es kiviteli tervek elkeszftesere” targyu beszerzesi eljaras 
lebonyolitasara;

2. felhatalmazza a polgarmestert az eldterjesztes melleklete szerinti megbizasi szerzodes 
alairasara.

Felelos: polgarmester
Hatarido: 2022. februar 18.

A dontes vegrehajtasat vegzd szervezeti egyseg: Rev8 Zrt.

Kiilon targyalt napirendi pont

Napirend II.3. pontja: Tajekoztatas az onkormanyzat folyamatban levo beszerzesi es 
kozbeszerzesi eljarasairol
Eldterjesztd: Borbas Gabriella - a Keruletgazddlkodasi Ugyosztdly vezetoje

Satly Balazs
Kovetkezik a tajekoztato. A vitat megnyitom. Nemeth Ders, parancsoljon.

Nemeth Ders
A lakasfelujitasrdl szeretnek kerdezni. Most mi a pontos statusz? Multkor volt egy koztes 
dontes. Miert nem tudunk eredmenyt hirdetni? Koszonom.

Satly Balazs
Ugyosztalyvezetd asszony, parancsoljon.
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Borbas Gabriella
A lakasfelujitas eseten a 2. reszben a Preciz Kft. nem tartotta font az ajanlati kotottseget. 
Ennek az a kovetkezmenye, hogy brutto 3, 2 millid forinttai kevesebb a keret, mint amennyire 
sziikseg lenne, hogy eredmenyt tudjunk hirdetni. Ezt a brutto 3,2 millio forintot javasoljuk a 
Kepviselo-testuletnek a koltsegvetes targyalasa soran, tehat februar 24-en, hogy biztositsa erre 
a kozbeszerzesre, es amint ez megtortenik, tudjuk hozni a lakasfelujitast eredmenyhirdetesre, 
varhatdan a marciusi elso koltsegvetesi es penziigyi bizottsagi iilesre, tehat marcius 7-en.

Satly Balazs
Koszonom szepen a valaszt. Van-e tovabbi kerdes vagy hozzaszolas? Nemeth Ders, 
parancsoljon.

Nemeth Ders
Mi az oka. hogy az ajanlati kotottsegbol kicsusztunk? Gondolom volt egy ajanlati kotottseg, 
akkor nem vonhatta vissza. Mi az oka, hogy ebbol kicsusztunk? Koszonom.

Borbas Gabriella
A sorozatos hianypotlasok idoigenye miatt kicsusztunk az ajanlati kotottseg idotartamabol. 
Uyen eld szokott fordulni a kozbeszerzeseknel. Es a preciz Kft a 2. reszben nem tartotta form 
az ajanlati kotottseget, a 3-4. reszben pedig fenntartotta. Ez egy ilyen tudatos dontes, nem egy 
veletlen a ceg reszerol.

Satly Balazs
Koszonom szepen. Nem latok tovabbi hozzaszolast, ugyhogy a napirend vitajat lezartam. 
Szavaznunk nem sziikseges.

A Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsag hatarozathozatal nelkiil 
tudomasul veszi a tajekoztatast.

ZART ULES

Satly Balazs
Kovetkezik az I/B. blokk, zart tiles kovetkezik. A zart ulesen csak a napirendi pontokban 
erintettek vehetnek reszt. Egy rovid szunetet tartunk, amig ez az allapot eloall. A tavozd 
kollegak munkajat ezuton is koszonom.

Tematikai blokk szavazasa

Napirend 11.4, pontja: Javaslat szemelygepkocsi parkolasi potdij-tartozas 50%-anak 
elengedesevel kapcsolatos dontes meghozatalara ZART ULES
Eloterjeszlo: Magyar Balazs - a Jdzsejvarosi Gazddlkoddsi Kozpont Zrt. parkolasi igazgatoja

A napirend targyalasa zart Hies kereteben tortent az Motv. 46. § (2) bekezdese ertelmeben. 
A napirend targyalasa soran elhangzottakat es a meghozott 27/2021. (II. 14.) sz.

KPB hatarozatot a zart iilesrdl keszult jegyzokbnyv tartalmazza.

Napirend 11.5. pontja: kiilon targyalasra kikertek
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Napirend II.6. pontja: Javaslat „J6zsefvaros Onkormanyzat tulajdonaban es 
kezeleseben allo utpalyak, jardaszakaszok es hozzatartozo utszegelyek javitasa, 
karbantartasa” targyu kozbeszerzesi el jar as meginditasara ZART ULES
Eldterjesztd: Borbas Gabriella - a Keruletgazddlkoddsi Ugyoszldly vezetoje

A napirend tdrgyaldsa zdrt tiles kereteben tortent az Motv. 46. § (2) bekezdese ertelmeben. 
A napirend tdrgyaldsa sordn elhangzottakat es a meghozott 28/2021. (II. 14.) sz.
KPB hatarozatot a zdrt iilesrol kesztilt  jegyzokonyv tartalmazza.a „Jdzsefvaros

Kiilon targyalt napirendi pont

Napirend IL5. pontja: Javaslat „Budapest Fovaros VIII. keriiletenek teriileten iizemelo 
terfigyeld rendszer kameracserei, karbantartasi es hibajavitasi munkai” targyu 
kozbeszerzesi eljaras eredmenyenek megallapitasara ZART ULES
Eldterjesztd: Borbas Gabriella - a Keruletgazddlkoddsi Ugyosztdly vezetoje

A napirend tdrgyaldsa zdrt tiles kereteben tortent az Motv. 46. § (2) bekezdese ertelmeben. 
A napirend tdrgyaldsa sordn elhangzottakat es a meghozott 29/2021. (II. 14.) sz.

KPB hatarozatot a zdrt iilesrol kesztilt jegyzokonyv tartalmazza.

Satly Balazs
Napirendi pontjaink vegere ertiink. Az ules vegen a Bizottsag tagjainak lehetosege van 
kerdezni a Bizottsag elnoketol vagy a Jegyzotol. Kerdezem, hogy kivan-e ezzel valaki elni. 
Ugy latom, hogy nem. Koszonom szepen mindenkinek a munkat. A bizottsagi iiles 16:28-kor 
veget ert. Viszontlatasra.
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Melleklet
Szavazas eredmenye

Ideje: 2O22.februar 14. 15:09
Tipusa: Nyilt
Hatarozat 20. Elfogadva
Egyszeru

Targya: napirend

Eredmenve Voks: Szav% Ossz%
Igen 6 100.00 66.67
Nem 0 0.00 0.00
Tartbzkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 6 100.00 66.67
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 3 33.33
Osszesen 9 100.00
Megjegyzes:

Nev Voks Frakcio
dr. Balisani Ciro Igen -
Egry Attila Igen -
Nemeth Ders Igen -
Pataki Gergely Igen -
Satly Balazs Igen -
Stettner Istvan Igen 0
dr. Juharos Robert Tavol -
Kiss Csilla Eszter Tavol -
Veres Gabor Tavol -
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Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar 14. 15:09
Tipusa: Nyilt
Hatarozat 21-22. Elfogadva
Egyszeru

Targya: I. tematikai blokk szavazasa: napirend I.2-3. pontjai

Eredmenve Voks: Szav% Ossz%
Igen 6 100.00 66.67
Nem 0 0.00 0.00
Tartbzkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 6 100.00 66.67
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 3 33.33
Osszesen
Megjegyzes:

9 100.00

Nev Voks Frakcio
dr. Balisani Ciro Igen -
Egry Attila Igen -
Nemeth Ders Igen -
Pataki Gergely Igen -
Satly Balazs Igen -
Stettner Istvan Igen 0
dr. Juharos Robert Tavol
Kiss Csilla Eszter Tavol -
Veres Gabor Tavol -
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Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar 14. 16:12
Tipusa: Nyilt
Hatarozat 23. Elfogadva
Egyszeru

Targya: napirend 1.1. pontja: Javaslat a Budapest Fovaros VIII. keriilet 
Jozsefvarosi Onkormanyzat 2022. evi koltsegveteserol szolo onkormanyzati 
rendelet elfogadasara es az ahhoz kapcsolodo dontesek meghozatalara

Eredmenye Voks: Szav% Ossz%
Igen 4 66.67 44.45
Nem 2 33.33 22.22
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 6 100.00 66.67
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 3 33.33
Osszesen 9 100.00
Megjegyzes:

Nev Voks Frakcio
Nemeth Ders Igen -
Pataki Gergely Igen -
Satly Balazs Igen -
Stettner Istvan Igen 0
Egry Attila Nem -
dr. Juharos Robert Nem -
dr. Balisani Ciro Tavol -
Kiss Csilla Eszter Tavol -
Veres Gabor Tavol -

3



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar14. 16:12
Tipusa: Nyilt
Hatarozat 24. Elfogadva
Egyszeru

Targya: napirend 1.1. pontja: Javaslat a Budapest Fovaros VIII. keriilet 
Jozsefvarosi Onkormanyzat 2022. evi koltsegveteserol szolo onkormanyzati 
rendelet elfogadasara es az ahhoz kapcsolodo dontesek meghozatalara

Eredmenve Voks: Szav% Ossz%
Igen 4 66.67 44.45
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 2 33.33 22.22
Szavazott 6 100.00 66.67
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 3 33.33
Osszesen 9 100.00
Megjegyzes:

Nev Voks Frakcid
Nemeth Decs Igen -
Pataki Gergely Igen -
Satly Balazs Igen -
Stettner Istvan Igen 0
Egry Attila Tart. -
dr. Juharos Robert Tart. -
dr. Balisani Ciro Tavol -
Kiss Csiila Eszter Tavol -
Veres Gabor Tavol -
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Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar 14. 16:23
Tipusa: Nyi'lt
Hatarozat 25-26. Elfogadva
Egyszeru

Targya: II. tematikai blokk szavazasa: napirend 11.1-2. pontjai

Eredmenye Voks: Szav% Ossz%
Igen 5 100.00 55.56
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 5 100.00 55.56
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 4 44.44
Osszesen 9 100.00
Megjegyzes:

Nev Voks Frakcio
dr, Juharos Robert Igen -
Nemeth Ders Igen -
Pataki Gergely Igen -
Satly Balazs Igen -
Stettner Istvan Igen 0
dr. Balisani Ciro Tavol -
Egry Attila Tavol -
Kiss Csilla Eszter Tavol -
Veres Gabor Tavol
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